

Industrial Complex: 6th of Oct. City, 6th Industrial Zone, Oasis Road
P.O. Box: 32 October (North Branch) Phone: (02) 38164330
Fax: (02) 38164444
Hot Line (Sales Dept.) : 19697

المجمع الصناعي: مدينة ٦ أكتوبر - المنطقة الصناعية السادسة - طريق الواحات
ص.ب: ٣٢ أكتوبر شمال تليفون: ٣٨١٦٤٣٣٠ (٠٢)
فاكس: ٣٨١٦٤٤٤٤ (٠٢)
الخط الساخن للمبيعات: ١٩٦٩٧

Cairo, 03 Sep..2023

القاهرة 3 سبتمبر 2023

TO: EGX

السادة / البورصة المصرية

Disclosure Department

قطاع الإفصاح

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Eastern Company increased its production of cigarettes.

الموضوع: زيادة إنتاج الشركة الشرقية "ايسترن كومباني" من السجائر.

In reference to the above subject, Eastern Company decided to increase its Cigarette production volumes by 15% compared to the previous months, to produce additional volumes of its products.

بالإشارة الي الموضوع بعالية قررت الشركة الشرقية "ايسترن كومباني" زيادة إنتاج الشركة من السجائر بنسبه 15% مقارنة بالشهور السابقه وطرح كميات إضافية من منتجاتها.

This comes in cooperation with the government to ensure that the distribution process is appropriate to reach the consumer in the best possible way and meet the needs of the market, this is to put all the capabilities of the company as an industrial citadel that aims to support the national economy.

يأتي ذلك بالتعاون مع الأجهزة المختلفة لمراجعة الكميات المنصرفة للتأكد من حسن توزيعها ووصولها لجمهور المستهلكين بأفضل صورة ممكنة، وتلبية احتياجات السوق، وتسخير إمكانيات الشركة باعتبارها قلعة صناعية تهدف الى دعم الاقتصاد الوطني.

Meanwhile, Eastern stresses the importance to work with all parties and stakeholders to monitor the distribution, and sale of cigarettes at all points of sale in the country to ensure that the products reach its consumers.

وتؤكد الشركة علي ضروره واهميه العمل مع كافة الأطراف والجهات المعنية، لرصد حركة انتاج وتوزيع وبيع السجائر بكافة المنافذ ونقاط البيع على مستوى الجمهورية للتأكد من وصول السلعة لمستهلكيها.



Mohamed Abdul Rahman Ahmed
Investor Relation Manager

محمد عبد الرحمن احمد
مدير علاقات المستثمرين